

Närvarande:

William Kull N
Omar Majdalawi N
Maja Johansson N
Julia Lyxell Stålnacke N
Henrik Holen N
Nima Shiva N
Hugo Mandinger N
Samuel Henriksson N

N= Närvarande , L= Laga förfall



William Kull
Ordförande



Maja Johansson
Sekreterare



Julia Lyxell Stålnacke
Justerare



Samuel Henriksson
Justerare

§ 1. Formalia

Föredragare: William Kull

1. Mötets öppnande

William Kull förklarar mötet
öppnat

Styrelsen beslutar att

2. Val av mötesordförande

utse William Kull till
mötesordförande

3. Val av mötessekreterare

utse Maja Johansson till
mötessekreterare

4. Val av protokolljusterare

utse Julia Lyxell Stålnacke och Samuel
Henriksson till protokolljusterare

5. Fastställande av föredragningslista

Fastställa dagordningen i enlighet
med utskickat förslag

6. Föregående protokoll

Lägga föregående protokoll till
handlingarna

§ 2. Beslut

1. Julia Lyxell Stålnacke

Yrkar

att köpa in 300 m frackband till en kostnad på 43 kr/meter.

Sektionsstyrelsen beslutar

att köpa in 100 m frackband till en kostnad på 49 kr/meter + frakt.

2. Nima Shiva

Yrkar

att höja priset på märken från 20 kr till 25 kr.

Sektionsstyrelsen beslutar

att höja priset på märken från 20 kr till 25 kr.

3. Nima Shiva

Yrkar

att föreslå sektionstmötet att tillföra ett kapital på 15 000 kr till Luleå Capital Management under verksamhetsåret 2023/2024.

Sektionsstyrelsen beslutar

att föreslå sektionstmötet att tillföra ett kapital på 15 000 kr till Luleå Capital Management under verksamhetsåret 2023/2024.

4. Maja Johansson

Yrkar

att föreslå sektionstmötet att bordlägga beslutet om "flytt av CaseGroup från ett utbildningsutskott till näringslivsutskott".

Sektionsstyrelsen beslutar

att föreslå sektionstmötet att bordlägga beslutet om "flytt av CaseGroup från ett utbildningsutskott till näringslivsutskott".

§ 3. Diskussioner

1. Diskussionspunkter I-konf

Vilka diskussionspunkter vill styrelsen ha under i-konf i Lund? William ska ha möte med de andra I-skolorna och de måste klubba ämnena på torsdag.

- Hur ska vi höja svarsfrekvensen på kursutvärderingen?
- Hur ökar man intresset och engagemanget för styrelsearbetet? (förmåner?)
- Valberedning, hur skapas en bra sådan?
- Hur skapar ni högkvalitativ marknadsföring?
- Hur arrangerar man lyckade event?

2. Övergripande mål

I verksamhetsplanen ska våra övergripande mål stå. Dessa har tidigare diskuterats och enats om, styrelsen väljer att stå fast vid dessa.

3. Sköldar på STUK

Vilka sköldar vill sektionen ha? Ska vara klara innan sista september. Vi har en indek-sköld men den är borta, dock finns misstankar om vart den kan vara då data säger att de har stulit den tidigare. Det finns inga andra kända sköldar under I-sektionen därför måste nya göras. Minst Idesix och Igloon ska måla sköld då de är de som syns mest utanför sektionen.

4. Budget

Diskutera budget. Nima visar revideringarna inför bilage-utskick imorgon (onsdag 19/9).

5. Medaljer

Köpa in eller inte? Tillsammans med Geo och Maskin? Finns intresset? Pris och intresse hade varit bra att fastställa. En poll på instagram för att kolla våra medlemmars tankar kring medaljer.

6. Pluggtjänst

Maskin hade fått mail om ett företag som erbjuder pluggtjänst, tydligen en mer utvecklad tentabank. Isåfall hade sektioner varit "piloter". I-sektionen har redan en egen tentabank, den har mycket utvecklingspotential. Det blir medlemsnytta men hade varit bra att få något i utbyte från företaget.

7. Vilken typ av merch

Samuel vill börja kolla på sektions-merch. Öppen ingång har uttryckt önskan om merch, en tröjdesign är redan gjord. Collegetröja och slips ska intresset höras på.

8. Prishöjning av nachos

Ska priset höjas på igloons nachotallrik. Kåren kanske har gått ut med nya riktlinjer. Nima kollar upp vad som gäller med kåren.

§ 4. Övriga frågor

§ 5. Avslutande formalia

Föredragare: William Kull

Styrelsen beslutar att

1. Nästa möte

Tid för nästa styrelsemöte blir
2023.09.26 kl. 18.00 i sal A3101c

1. Mötets avslutande

William Kull förklarar mötet
avslutat